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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o interwencję u właściwych służb ws. dostawiania dwóch brakujących 

lamp z kloszami przy ulicy Sławięcickiej 82. Słupy lamp stoją niestety klosze z 

lampami zostały zdjęte już około 5 miesięcy temu przez co jest w tym miejscy 

ciemno. 

(podpis) 


